

Bestyrelsesmøde tirsdag d.8/5.2018 kl. 19.00
i Medborgerhuset, Østergade, Tønder

Tilstede: JK, Jens J, HJ, John J, CF, TK
Afbud: HT, UO

1. Godkendelse af referat

Referat godkendt (TK)

2. Meddelelser

- **Formand:**
TK fortæller at den laks som Dieter Bocksch har fanget, ikke er blevet officielt indvejet og er derfor ikke med i årskonkurrencen.
TK er blevet kontaktet af jysk/fynske medier der gerne ville have billeder af de fine fangster. (Har henvist til CF)
- **Kassereren:**
HJ fortæller at der stadig kommer nye medlemmer
Der er stadig problemer med fiskekort.dk men danskfiskekort.dk virker fint.
HJ hjælper tyske medlemmer med at betale deres fiskekort da vi ellers skulle betale et gebyr til banken.
- **VPU:**
HJ efterspørger om det er muligt at lave en liste over folk der vil hjælpe VPU med udsætning. Der er nemlig stadig problemer med at finde frivillige. Under udsætning har der været lidt problemer med en regulator til iltflasken i den ene båd.

3. Sæsonstart/fangster

Der var god stemning og flot fremmøde til sæson premieren. Der var dog ingen fangster. Dette skyldes nok det meget kolde vand og den lave vandstand.

4. Opsynsmænd

Ejner Ohlsen er igen blevet opsynsmand.
Jens J vil tage kontakt til Jelle ang. prøve til opsynsmand.
John Jürgensen er også i gang med at tage prøven.

5. Aktiv ferie i uge 27. Samarbejde med Motel Højer og Broen Tønder

Der snakkes lidt om dette gode initiativ. Der er dog ikke rigtig nogen der kan finde tid til at hjælpe til dette arrangement. Der snakkes om et alternativt fiskevand nemlig Sejersbæk lige uden for Højer. TK tager kontakt.

6. Fiskekort.dk

Det er stadig meget svært af navigere på siden.

7. EVT herunder næste møde d.5/6

- Der snakkes om en ny sekretær men der kom ingen klarhed. Så TK fortsætter med at tage referat indtil viderer.
- Skarv. John og HJ snakker om at søge tilladelse til regulering. Dette er dog stadig meget besværligt.

- Der snakkes om skiltene langs vores fiskevand. Der mangler en den kan følge op på fejl og mangler. Dette vil UO gerne tage sig af.
- Der snakkes om at kunne være muligt med en tilkendegivelse til de frivillige som hjælper gennem sæsonen. Fx inviteres til en nytårstaffel (som i gamle dage)
- Der spørges til handicap fiskeplads. HT har haft kontakt til kommunen.
- HJ spørg om der ikke kan komme et opslag på hjemmesiden hvor vi søger en praktisk mand til VPU nu da William er stoppet.
- Der snakkes om at der skal laves en samle skrald dag langs åen.

TK